
 

Клуб „Журналист“: Говорим с 

българския актьор  Юлиан Вергов: 
Здравейте! Бихте ли  ни отговорили на 
няколко въпроса? 

Юлиан Вергов: Да разбира се. 

Клуб „Журналист“: Как започна вашата 

кариера като актьор ? 

Юлиан Вергов: Ами всичко започна с един простичък изпит, след което 

влязох в колежа. Преди това бях сценичен работник в театър.    Там започна 
всичко, там се зарибих по театъра и кандидатствах. 

Клуб „Журналист“: Какво мислите за историята на ,,Крадецът на 

праскови“? 

Юлиан Вергов: Това е за мен една много вълнуваща история, още 
повече когато на времето имаше филм, посветен  на тази история, който 
беше епистоларен за всеки актьор, режисьор и въобще хора, занимаващи 
се с изкуство. За  мен е чест да участвам в постановка с такъв текст, защото 
мисля че текстът е безсмъртен и все още е актуален в днешно време. 

Клуб „Журналист“: Беше ли ви трудно да изиграете ролята, защото 

героят не говори добре български. 

Юлиан Вергов: Всичко е въпрос на репетиции, а до езика -  един мой 
приятел, който ми преведе  текста, ми помогна с насоки, за около месец и 
половина успях да науча сръбско-български. С репетиции всичко се 
получава, т.е. когато вложиш труд, се получават невероятни неща. 

Клуб „Журналист“: Благодарим за отговорите на нашите въпроси, 

надяваме се да се видим отново,  пожелаваме ви приятно пътуване. 

Юлиан Вергов: Благодаря и аз.   
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